

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM07 2024-09-23

Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 172683 byte

Hashvärde SHA256:

22a637d5bc18ccfbdafcc44982ed230ae07b6e5778ef90faa75e6deb93d4bec2

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

MELINDA GLÖD

Signed with BankID 2024-09-30 12:33 Ref: 7c1b8264-9056-495f-a961-d6714491eb20

DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM

Signed with BankID 2024-09-27 11:54 Ref: 61274489-ad7e-4f7d-9815-63f206a08b7b

Henry Lars Gustav Siggelin

Signed with BankID 2024-09-27 11:53 Ref: 65b87306-ca44-47a5-b6be-dab65575961f



Protokoll

Mötets art: STYM07
Datum: Måndag 23 september 2024
Tid: 17:17
Plats: V35
Närvarande:
David Söderström, Ordförande
Carl Nesterud, Vice Ordförande
Ludvig Herneklint, Kassör
Henry Siggelin, Koordinator
Niklas Westberg, StudSA
Melinda Glöd, AktA
Oliver Rehn, HusA
Axel Stens, NärA
Siri Mören, Motionär
Elis Nyström, Chefsredaktör
Ylva Öman, Revisor



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:17 av Ordförande David Söderström.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
David Söderström kandiderar.
för få röstar på acklamation, testar igen
David Söderström kandiderar.

Styrelsen beslutade

att välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Ludvig Herneklint nominerar Melinda Glöd. Melinda Glöd godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Melinda Glöd till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll
Erik Öbrink har inte gjort någon ekonomisk berättelse, Ylva och David forstätter arbetet istället.
Valberedningen diskuterade om de kan avlasta sitt arbete och hur rekrytering av nya medlemmar ska gå till.
Civilingenjören fick lite upplysning om sin post.
Ludvig Herneklint presenterade en preliminär ändringsbudget.
Hur SM sköts diskuterades och uppgifter fördelades.
Uthyrning av Smörjis diskuterades.
Styrelsen skapade en projektgrupp för bokföring.

- 3.2. Motion Geoguessrförening
Siri har en powerpoint. *Styrelsen oooh:ar*
Vill skapa en förening för att kunna marknadsföra sig på maskins sociala medier.
Har funnits som en grupp separat från sektionen under året, har fått många medlemmar redan.
Ekonomiska medel hade gått till medlemsmärken.
Kan kanske få Geoguessr som sponsor?
David Söderström upplyser om GDPR vid insamling av medlemmars personuppgifter.
Styrelsen ser positivt på motionen.
Vad föreningen ska heta diskuteras.
Ordförande heter C-Plonk.
Styrelsen skriver ett motionssvar

Carl Nesterud yrkar på
att riva upp dagordningen

Styrelsen beslutade



att bifalla yrkandet.
Formalia och mötesregler diskuteras.
David Söderström yrkar på
att faställa föredragningslistan

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

David Söderström ajournerar mötet tills 18:00 för att diskutera frågor med Elis Nyström.

Elis informerar om TINEM under pausen.

Elis undrar om de kan publicera på sektionens hemsida.

Förra årets styrelse skapade en ny grupp för masters på sektionen, är än så länge oklart hur det ska skötas i praktiken.

Vilka som är med i MLG diskuteras.

David Söderström informerar vad han vill se gällande sektionens kommunikation.

Mötet återupptas 18:00.

David Söderström yrkar på
att riva upp dagordningen

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

David Söderström yrkar på

att flytta punkt Motion Geoguessrförening till sist
Melinda Glöd skriver ett motionssvar tills punkten tas upp igen.

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

Styrelsen beslutade

att fastställa dagordningen med ändringsyrkandet.

3.3. Motion Charkuteri1

Sektionen har fått in en motion om att skapa en ny nämnd, Charkuteri1.

Nämnden skulle främja sektionen och dess charkälskare.

Styrelsen anser inte att en sådan nämnd behövs och att området faller under MSN.

Oliver Rehn har tagit fram ett motionssvar.

Styrelsen går igenom motionssvaret.

Om nämnden skapades hade den inte haft medlemmar förrän om ett år, då nästa rekryteringsperiod är.

Styrelsen beslutade

att lägga fram motionssvaret på SM.

3.4. Proposition ändringsbudget

Kassör Ludvig Herneklint har uppdaterat ändringsbudgeten sedan förra mötet.

Spexet landar på en förlust på 5800 kr.

Moment har justerat sin budget.

Övriga mindre ändringar har också gjorts.

THS har gett en gratis parkering för varje sektion.

Sektionen avslutar Altens parkeringsavtal då bilen försvinner och ger den nya gratisparkeringen



till M-bussen.

Resultat för budgeten blir då på -40 000 kr, vilket ska täckas av sponsorpengar från ABF. Styrelsen går igenom budgetpropositionen.

Styrelsen beslutade

att lägga fram ändringsbudgeten på SM.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen på SM.

3.5. Proposition Civilingenjören i praxis

Niklas Westberg har skrivit en proposition men är inte närvarande ännu.

Styrelsen diskuterar propositionen.

Ska posten väljas på SM eller urnvalet?

Styrelsen anser att valberedningen inte ska bereda posten.

Mötesordförande David Söderström ställer urnval och SM mot varandra.

Styrelsen beslutade

att Civilingenjören ska väljas på SM.

Mötet ajournerades för matpaus 18:40.

Styrelsen ger tumme ned till Melinda, Melinda gråter av orelaterade anledningar.

Mötet återupptogs 19:05.

Styrelsen beslutade

att lägga fram propositionen på SM.

3.6. Rapport näringslivsfrågor

Axel Stens hade förra veckan ett möte med de på sektionen som arbetar med näringslivsfrågor, han informerar styrelsen om vad som diskuterades.

Syftet är att samordna sektionens sponsorer.

Olika verksamheter hanterar i dagsläget sponsorer olika.

Kom fram till några idéer:

- Sektionen ska ha en gemensam sponsorbroschyr.
- Gemensamma policydokument och guider.
- Gemensamma rutiner vid hantering av sponsorer.
- Ett paket som täcker hela sektionen eller delar av sektionen.
- Sektionens olika hemsidor kan göras om för att vara mer sponsvänliga.

Kan komma att kontakta andra sektioner för att se hur de hanterar sponsorer.

Moment har en handbok om hur man ska agera i relation till företag, borde finnas en för hela sektionen.

Kan kåren hålla en utbildning för representanter på sektionerna? Styrelsen kontaktar kårfullmäktige.

Axel Stens vill skapa en projektgrupp för att arbeta med detta.

Frågan tas upp på nästa styrelsemöte, Axel tar även upp på MLG1.

Revisor Yha Öman dyker up



3.7. Varumärkesskydd

Henry Siggelin har undersökt vad som gäller för varumärkesskydd och presenterar resultatet. Ett varumärkesskydd hade kostat mycket pengar pga sektionens breda verksamhet. Styrelsen anser inte att det är värt sektionens resurser att skaffa ett varumärkesskydd.

3.8. Motion Geoguessrförening

Melinda Glöd har under mötet skrivit ett motionssvar, styrelsen går igenom det. Styrelsen för en längre diskussion om namn.

Niklas kommer tillbaka från ett SSO-rådsmöte

Styrelsen beslutade

att lägga fram motionssvaret på SM.

4. Övriga frågor

4.1. Signaturer på SM

Henry Siggelin frågar styrelsen om vad som de anser ska signeras på SM.

Styrelsen tycker att propositioner, motioner och motionssvar ska signeras men att yrkanden och förbehåll inte är nödvändigt.

4.2. SSO-råd

Niklas Westberg informerar om vad som sagts på SSO-rådet på THS.

4.3. Revisorsutbildning

Ylva har varit på revisorsutbildning och öppnar för en diskussion över när anteckningar från en intervju ska raderas.

Diskussionen vandrar iväg till kontroll av att alla är medlemmar.

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 20.54.